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Poleg zanimivosti, ki so se 
v tem letu dogajale na 
ġoli, objavljamo ļlanke, ki 
so jih naġi dijaki in 
mentorice pripravili za 
ļasopis Novi tednik, kjer 
s m o  s e  d v a k r a t 
predstavili v rubriki 
Mlade za mlade. Nismo 
pozabi l i  na di jake 
zakljuļnih letnikov, saj se 
v glasilu poslavljamo od 
ġole, med njimi smo 
izpostavili tiste, ki so 
dosegli odliļnost in tiste,  
ki so pridobili nemġko 
jezikovno diplomo.  

Naj zakljuļim z mislimi 
naġe Anabel, brez katere 
si naġega ļasopisa tokrat 
sp loh ne moremo 
predstavljati, ki pravi, da 
se po nevihti nebo vedno  
razjasni in posije sonce, 
kar pomeni, da bo vse ġe 
lepġe in boljġe kot prej. 
Zato optimistiļno in 
pozit ivno naprej v 
poļitnice in k novim 
izzivom, ki nas ļakajo. 

 
Gabrijela Ġkrabl,  

2. a PTI 

Pozdravljeni,  
 
ġolskega leta je kon'c in izġel je novi je Ekonomlonc, in to z 
Buļkami.  

Prilogo Buļke pridno 
gojimo in nabiramo ģe kar 
28 let. V njej  predstavimo 
ġe tako  po(ne)sreļene 
domislice dijakov in tudi 
uļiteljev.  Ļe vas zanima 
n o v a  z g o d o v i n s k a , 
glasbena, jezikovna in ġe 
kaġna resnica, v Buļkah 
jih ne manjka.  
Za piko na i, posladek,  
smo dodali haikuje 
dijakov, ki so zelo uspeġni 
v tovrstnem ustvarjanju ģe 
mnogo let.  

Dragi mladi!  
 

V ģivljenju je veliko pomembnih stvari.  
Pomembna je volja.  
Pomembna je odgovornost. 
Pomemben je uspeh.  
Pomembna je sreļa.  

 
Sreļa pa je kot metulj.  Bolj kot jo lovimo, bolj se nam izmika.  
Zatorej poļakajmo. Ne bodimo nestrpni. Sreļa bo priġla in takrat bo 
priļarala na vaġe ustnice nasmeh. 
In ni lepġega, kot videti vas nasmejane in sreļne. Ko ste nasmejani vi, se 
lahko skupaj z vami nasmehnemo tudi mi, zaposleni na naġi Ekonomski ġoli 
Celje. 
 

Bernarda Marļeta,  
ravnateljica-direktorica  

POZDRAV GOSPE RAVNATELJICE  

UVODNIK  
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ANABEL ï DEKLE O B  K A V I  

Naġa dijakinja Ana Terģan iz 3. f je postala glasbena 
zvezda na slovenskem nebu.  
 
Anabel. Pred manj kot pol leta je bila Ana Terģan le 
dijakinja Ekonomske ġole Celje in najina soġolka, ki je 
nastopala za naġo ġolo in prijatelje. Potem pa se je z 
zmago na festivalu Poprock njeno ģivljenje obrnilo na 
glavo. Zdaj je ģe kar slavna in zelo zaģeljena umetnica s 
svojim menedģerjem. V prihodnosti bo ġe ustvarjala in 
pisala nove pesmi in kdo ve ï mogoļe jo bomo kmalu  
spremljali na Evroviziji.  

 

Zakaj ravno Anabel?   
Umetniġko ime Anabel izvira seveda 
iz mojega imena Ana, ki sem ga 
popestrila, saj sem se ģelela 
predstaviti slovenski glasbeni sceni z 
drugaļnim in zanimivim imenom, ki 
se je po mojem mnenju odliļno 
prijel.  
Kaj zate pomeni "biti 
ustvarjalen"?  
Zame to pomeni ustvarjati glasbo. 
Hkrati pomeni biti ustvarjalen na veļ 
podroļjih, denimo na plesnem, 
pevskem in seveda tudi v ġoli. Sploh 
ni tako pomembno, s ļim se 
ukvarjaġ, pomembnejġe je, da imaġ 
to rad in pri tem izpolnjujeġ svoje 
srļne ģelje in sanje. 

èNauļila sem se, da ni razloga za strah in paniko. Enostavno 
pustiġ, da se stvari zgodijo. Po nevihti se nebo vedno razjasni 
in posije sonce, kar pomeni, da so stvari ġe boljġe in svetlejġe 
kot prej.ç 

Katera je tvoja slabost, ļe jo 
sploh imaġ? 
Pogosto zaļnem pisati pesem, 

vendar jo zaradi drugih obveznosti 

ne dokonļam in tako ostane 

nedokonļana tudi eno ali celo dve 

leti.  

Ali izvajaġ kakġen ritual pred 
nastopom, da se znebiġ treme? 
Ja, seveda ga imam. Pred 
pomembnejġimi nastopi zamiģim in 
si predstavljam svoj nastop od 
zaļetka do konca. Tako se 
prepriļam, da znam vse plesne 
korake. Drugaļe se strahu znebim 
tako, da zamiģim, naredim nekaj 
globokih vdihov, nato se 
spodbudim s pozitivnimi mislimi in 
si zaģelim sreļo. 

Kdo te navdihuje, obļudujeġ 
katerega znanega glasbenika? 
Zakaj?  
To je vpraġanje, na katerega 
najveļkrat odgovarjam, in vedno 
odgovorim nekoliko drugaļe, ker 
obļudujem veliko glasbenikov in 
me navdihujejo vsi ljudje. Od 
ģenskih glasbenic bom vedno 
obļudovala Beyonce in Amy 
Winehouse. Nasploh sem veļja 
oboģevalka skupin, kot so The 1975, 
Peace in Nothing but 
thieves. Seveda ġe mnoge druge 
skupine in umetnike, med njimi 
tudi slovenske glasbenike in 
glasbenice. 
V kakġnem spominu ģeliġ 
ostati posluġalcem? 
To je tisto dekle ob kavi. Seveda 
tudi po mojem glasu, nastopih, 
drugaļnem stilu in veseli karizmi. 
Moj moto je drugaļnost in k temu 
se tudi nagibam. Zelo pogosto, 
kadar je le mogoļe, svoj moto 
uporabim v praksi, saj menim, da si 
danes ljudje zapomnijo predvsem 
nekaj, kar je drugaļnega in 
odġtekanega. 

Rok Kokot in Tena Fistriļ, 3. f 

Od kod ļrpaġ svoj navdih za 
ustvarjanje pesmi?  
Navdih dobivam iz vsakdanjega 
ģivljenja, ob opazovanju ljudi in 
ļutenju ljubezni, ki daje ljudem moļ 
in voljo, da naredijo nemogoļe. Prav 
tako iz ġole in tudi iz ostalih pesmi, 
ki jih posluġam. Svoj navdih 
preusmerjam ne samo v pesmi, 
ampak tudi v likovno ustvarjanje, 
saj zelo rada riġem. 
Ļe bi imela ļarobno moļ, ki bi 
jo lahko uporabila v svoji 
glasbi, katera bi to bila?  
To bi bila zagotovo sposobnost, da 
bi lahko igrala veļ glasbil hkrati in 
bi s tem lahko bila sam svoj bend. 

Kateri je najboljġi nasvet, ki si 
ga prejela?  
Da se vse zgodi z razlogom. Mogoļe 
v danem trenutku misliġ, da se ti je 
poruġil svet in da ni reġitve, vendar 
ļez ļas ugotoviġ, da je vse v 
najlepġem redu. V takġnih 
situacijah sem vedno naġla vzrok, 
zakaj se je to zgodilo ravno meni, 
prav tako sem se pri tem nauļila, da 
ni razloga za strah in paniko. 
Enostavno pustiġ, da se stvari 
zgodijo. Po nevihti se nebo vedno 
razjasni in posije sonce, kar 
pomeni, da so stvari ġe boljġe in 
svetlejġe kot prej. 
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Naġa skupna pot se je priļela 1. septembra 

2014, ko smo prviļ vstopili skozi 

srednjeġolska vrata. Kljub temu da je bil 

zaļetek teģaven, smo kmalu spletli 

prijateljske vezi. V prvem letniku smo bili 

razdeljeni v dva razreda. V 1. d-razredu je 

bil razrednik g. Oskar Selļan, v 1. ļ pa ga. 

Liljana Povalej, ki nam je ob zdruģitvi 

razredov ostala razredniļarka ġe dve leti. 

Ga. Povalej je bila z nami zelo potrpeģljiva 

in nas je usmerjala na pravo ģivljenjsko 

pot.  Pri naġih urah ni bilo nikoli dolgļas, 

saj smo se vedno trudili, da je ġe tako 

dolgoļasna ura postala zanimiva. Tri leta 

so minila precej hitro, saj smo se v tem 

ļasu veliko nauļili in se med seboj bolje 

spoznali. Leta so minila, kot bi zaprli 

ġolsko knjigo. 

Saġa Doboviļnik in Vanja Semprimoģnik  

3. e  

Dijaki 3. ļ 

Begzada Bajriĺ 
Ardita Bellaqa 
Arbenita Bytyci  
Saġa Doboviļnik 
Tobias Druġkoviļ 
Tadej Gerļer 
Lucija Javornik  
Iris Jazbinġek 
Klemen Kapel 
Sebastjan Kek 
Ģiva Kotnik 
Ģiga Kramperġek 
Ģan Krofliļ 
Klara Maļek 
Leonita Memaj  
Maja Mirdita  
Ines Neģmah 
Marko Oklobdģija 
Klavdija Omerzu 
Floreta Qelaj 
Alen Radiġek Antlej 
Vanja Semprimoģnik 
Zala Ġkrbec 
Aljaģ Turnġek 
Marko Videļnik 
Sandra Vidiĺ 
Ġpela Zorko 

Dijaki 3. e  

Albina Alusheska 
Eduarta Basha Gashi 
Riza Bedģeti 
Anita Bytyqi  
Patricija Ļebular 
Lara Gaber 
Dinela Ilmiĺ 
Iris Jagodiļ 
Luka Klopļiļ 
Hajdi Korļe 
Fatlinda Kurtaj  
Arjeta Nura Xhemaili  
Tadeja Ratajc 
Roman Smogavec 
Jerneja Vrbnik  

Smo 3. e, zabavni, nagajivi in z veliko vneme, 
v zbornici o nas so vsakdanje teme. 

 

Profesorji nas imajo ģe ļez glavo, 
a vsakemu se prikupiti znamo. 

 

Ļeprav nas je le 15, 
jih znamo ġteti za dva krat dvajs't. 

 

Naġ naziv bo administrator, 
razredniļarka pa glavni komentator. 

 

Naġi razredniļarki angleġļina je vġeļ, 
nam pa ļisto niļ preveļ. 

 

Imeli smo vzpone in padce, 
a ġe vedno smo najveļje face. 

 

Nekateri bomo ġolo nadaljevali, 
drugi pa sluģbi se predali. 

 

Marsikdaj se nismo znali ļesa dogovoriti, 
a vedno smo znali skupaj stopiti. 

 

Vedno vztrajali, nikoli klonili,  
od ġole se poslovili in  
svojim sanjam sledili.  

 
Hajdi Korļe 

PRIPRAVLJENI NA NOVE IZZIVE  


